
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Praworządnościi Bezpieczeństwa Publicznego

Protokółnr 2/2/2019

Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2019 o godz. 13:00 , a zakończono o godz. 13:36 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:
1. Marian Domagała

2. Dorota Duda
3. Łukasz Kubka
4. Czesław Kurcbart
5. Andrzej Marek Lenart
6. Danuta Leśniewicz

7. Grzegorz Piec
8. Robert Plech
9. Damian Rozmus
10. Wiesław Skowron
11. Bogdan Soboń

12. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji - Damian Rozmus .

Ad.l
Przyjęcieporządkuposiedzenia.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji zaproponowała rozszerzenie porządku obrad w zakresie
punktu 2 o literę c) tj . zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie prowadzenia
zadania publicznego z zakresu promocji powiatów.

Radny Wiesław Skowron poprosił o uszczegółowienie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus wyjaśnił, że proponuje się zaopiniowanie
przez Komisję projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie prowadzenia
zadania publicznego z zakresu promocji powiatów. Dodał, że jest to uchwała

o charakterze intencyjnym, w której proponuje się wyrażenie zgody na zawarcie
stosownego porozumienia pomiędzy czterema powiatami poprzez wydawanie
kwartalnika "Ziemia Odrowążów" wzorem lat ubiegłych.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek
w sprawie rozszerzenia porządku obrad.
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Głosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta
Leśniewicz, Grzegorz Piec, Robert Plech, Damian Rozmus, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Łukasz Kubka

PrzewodniczącyKomisji poddał pod głosowanierozszerzony porządek obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta
Leśniewicz, Grzegorz Piec, Robert Plech, Damian Rozmus, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Łukasz Kubka

Rozszerzonyporządek obradprzyjętojednogłośnie.

Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019
2026 (z uwzględnieniem zmian),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026
(z uwzględnieniem zmian).

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (8)
Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta
Leśniewicz, Damian Rozmus, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron
NIEOBECNI (1)
Łukasz Kubka

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

b) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2019 rok (z uwzględnieniem zmian).

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2019 rok (z uwzględnieniem zmian).

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (8)
Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta
Leśniewicz, Damian Rozmus, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
PRZECIW (1)
Wiesław Skowron
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grzegorz Piec, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Łukasz Kubka

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

c) prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatu.

Projekt uchwały przedstawił Marian Wikiera - Naczelnik Wydziału Promocji
i Kultury.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatu.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta Leśniewicz, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marian Domagała

NIEOBECNI (1)
Łukasz Kubka

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

Ad.3
Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2018 roku.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wiesław Skowron złożył wniosek formalny o nieprzedstawianie
sprawozdania, gdyż radni otrzymali wszystkie materiały.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek formalny radnego Wiesława Skowrona.

Wyniki głosowania
ZA: 11 , PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart, Danuta
Leśniewicz, Grzegorz Piec, Robert Plech, Damian Rozmus, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Łukasz Kubka

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji - Damian Rozmus stwierdził, że

informacje przedstawione w treści sprawozdania Komisja przyjęła do aprobującej

wiadomości.

AdA
Sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:
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Starosta Konecki Andrzej Marek Lenart zaprosił radnych na spotkanie noworoczne
w dniu jutrzejszym na godzinę 14 do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr l , które
organizowane jest corocznie.

Radny Wiesław Skowron zwrócił uwagę Przewodniczącemu Komisji, aby
nie zwracał się do radnych z prośbą o wyrażenie pozytywnej opinii, tylko o wyrażenie

opmn.

Radny Marian Domagała zapytał jakie są założenia drogowe, po rozmowie
z Burmistrz Stąporkowa.

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus poinformował, iż w obecnym miesiącu

wraz z Dyrektorem ZDP Stanisławem Mościńskim odwiedzili wszystkie gminy
z terenu powiatu. Kierowali wspólnie zaproszenia do współorganizacji jutrzejszego
spotkania noworocznego i rozmawiali na temat odcinków dróg, które włodarze

chcieliby uwzględnić przy realizowaniu porozumienia z Powiatem Koneckim,
w zakresie zasadności i pilności ich uznaniem, poszczególnych odcinków. Burmistrz
Stąporkowa wyraziła wolę współpracy, a w odniesieniu do treści interpelacji złożonej

przez radnych z gminy Stąporków, poprosili o sprecyzowanie spośród wskazanych
21 odcinków, które mają największą rangę po względem pilności. Wskazała,

iż najistotniejszym odcinkiem jest Stąporków-Wąglów-Szydłowiec około l km,
w ramach kontynuacji. Była także sugestia odcinka Kozia Wola-Smarków-Piasek
i wykonanie dokumentacji ulicy Szkolnej w Niekłaniu. W związku z propozycjami
radnych, skierowali prośbę do Dyrektora ZDP i na wczorajszym posiedzeniu Zarządu,

została przedstawiona informacja, co do szacunkowych kosztów realizacji tych
inwestycji. Realizacja wymienionych 5 odcinków dróg, spośród 21 wskazanych, wiąże
się z kosztem inwestycji, w granicy 16,7 mln zł.

Na tym dyskusję zakończono .

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Praworządności i Bezpieczeństwa

Publicznego

Damian Rozmus

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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